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Socialudvalget

Til:

Dato:

Indenrigs- og socialministeren

26. juni 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 489

Ministeren bedes bekræfte, at det er korrekt, at ventetiden på ankesager 

stiger samtidig med at Statsforvaltningernes sagsbehandlere har stadig 

kortere tid pr. sag til at gennemføre en grundig sagsbehandling og ministeren 

bedes redegøre for, hvilken betydning, ministeren mener, det har for 

borgerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Baastrup (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Baastrup@ft.dk

og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand
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